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Z A P I S N I K 
 
12. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek 17. marca 2016 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov Občinskega sveta prisotnih 31 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Polka Bošković, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan 

Glamočić, Olga Franca, Damian Fischer, Mojca Hilj Trivič, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, 

Marko Kocjančič, Darija Krkoč, Milojka Lahajnar – Špacapan, Marin Marasovič, Tina 

Mojškerc, Anja Pečič, Patrik Peroša, Slobodan Popović, Nevijo Pucer, Kristina Radovčić, 

Alberto Scheriani, Tomaž Slavec, Mario Steffè, Tjaša Škerlič, Marko Štrkalj, Maja Tašner 

Vatovec, Bojan Tavčar, Narciso Urbanaz in Dragica Vrkič Kozlan.  

 
Opravičeno odsotni sta bili: Barbara Strmole in Vlasta Vežnaver 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in 
novinarji. 

 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Prejeli so tudi predlog Polke Bošković, članice Občinskega sveta za umik 11. točke - Predlog 
Trajnostne urbane strategije mesta Koper, s predloga dnevnega reda. 
 
Predlagateljica predloga za umik 11. točke s predloga dnevnega reda, Polka Bošković, 
članica Občinskega sveta je podala dodatno obrazložitev predloga. 
 
Georgi Bangiev, predstojnik Urada za okolje in prostor, je v imenu župana podal k predlogu 
za umik 11. točke s predloga dnevnega reda negativno mnenje. 



V razpravi je sodelovala Olga Franca, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet predloga Polke Bošković, članica Občinskega sveta, za umik 11. točke s 
predloga dnevnega reda NI SPREJEL (27 prisotnih – 2 za, 19 proti) 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnika 11. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 7/1-
2016 
 

2. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskih cestah in javnih 
površinah – prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 

 
3. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ureditvi položaja Javnega 

podjetja - Azienda pubblica Komunala Koper, d.o.o.-s.r.l. – prva obravnava s 
predlogom za skrajšani postopek  
 

4. Predlog sklepa o potrditvi Sporazuma med Mestno občino Koper in Občino Ankaran 
o delni delitvi skupnega premoženja ter delni delitvi ustanoviteljskih pravic in 
obveznosti v skupnih javnih zavodih na področju predšolske vzgoje in 
osnovnošolskega izobraževanja 
 

5. Predlog odloka o spremembah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola dr. Aleš Bebler-Primož  Hrvatini – prva obravnava s predlogom 
za skrajšani postopek 
 

6. Predlog odloka o spremembah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Vrtec Semedela – prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 

 
7. Predlog odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za gradnjo kmetijskih 

objektov – prva obravnava 
 

8. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o lokacijskem načrtu »Marina in 
komunalni privezi« v Kopru – prva obravnava  
 

9. Predlog odloka o spremembah  in dopolnitvah odloka o zazidalnem načrtu »Nad 
Dolinsko cesto« – prva obravnava 
 

10. Predlog odloka o občinskem  podrobnem prostorskem načrtu »Trgovsko poslovna 
cona pri Badaševici ob Šmarski cesti« - prva obravnava 
 

11. Predlog Trajnostne urbane strategije mesta Koper 
 

12. Predlog sklepa o spremembi načrta razvojnih programov Mestne občine Koper za 
obdobje 2016-2019 
 

13. Predlog letnega poročila o izvedenih ukrepih in njihovih učinkih iz akcijskega načrta 
Lokalnega energetskega koncepta Mestne občine Koper 
 

14. Predlog sklepa o neplačilu komunalnega prispevka  za Športno, kulturno, turistično 
društvo FINED iz Pregare 
 

15. Predlog sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 



16. Predlog sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

17. Predlog za določitev višine denarnega dela priznanja Mestne občine Koper – 
»Priznanje 15. maj« za leto 2016  
 

18. Predlog sklepa o imenovanju članov  Nadzornega sveta Javnega podjetja – Azienda 
pubblica Komunala Koper, d.o.o.-s.r.l. 
 

19. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

20. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 

 
Ad 1 

 
POTRDITEV ZAPISNIKA 11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 

KOPER Z DNE 7/1-2016 
 

Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) Zapisnik 11. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 7. januarja 2016 v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 2 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O OBČINSKIH 
CESTAH IN JAVNIH POVRŠINAH – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA 

SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet,  
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
PETER DONAVAL, iz Občinskega inšpektorata  

 
V razpravi sta sodelovali Olga Franca in Mojca Hilj Trivič, članici Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti)  naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskih 

cestah in javnih površinah – prva obravnava. 
 



2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (27 prisotnih – 24 za, 1 proti)  
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskih cestah in javnih površinah. 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo je podal Peter Donaval, iz Občinskega inšpektorata.  
 
V drugi obravnavi ni razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o občinskih cestah in javnih 
površinah v predloženem besedilu. 
 

Ad 3 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O UREDITVI 
POLOŽAJA JAVNEGA PODJETJA - AZIENDA PUBBLICA KOMUNALA KOPER, D.O.O.-

S.R.L. – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet,  
- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja:  
NATAŠA LIKAR, vodja Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
Razpravljali so: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Ingrid Kocjančič, vodja Kluba 
članov SMC, Aleš Bržan, Bojan Tavčar, Olga Franca, Polka Bošković in Tomaž Slavec, člani 
Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 18 za, 11  proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ureditvi 

položaja Javnega podjetja - Azienda pubblica Komunala Koper, d.o.o.-s.r.l. – 
prva obravnava.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  



 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (30 prisotnih – 17 za, 11 proti) 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ureditvi položaja Javnega podjetja - 
Azienda pubblica Komunala Koper, d.o.o.-s.r.l.. 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo je podala Nataša Likar, vodja Urada za gospodarske javne 
službe in promet. 
 
V drugi obravnavi ni razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL  (30 prisotnih – 18 za, 11 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o ureditvi položaja Javnega 
podjetja - Azienda pubblica Komunala Koper, d.o.o.-s.r.l. v predloženem besedilu. 
 

Ad 4 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI SPORAZUMA MED MESTNO OBČINO KOPER IN 
OBČINO ANKARAN O DELNI DELITVI SKUPNEGA PREMOŽENJA TER DELNI DELITVI 

USTANOVITELJSKIH PRAVIC IN OBVEZNOSTI V SKUPNIH JAVNIH ZAVODIH NA 
PODROČJU PREDŠOLSKE VZGOJE IN OSNOVNOŠOLSKEGA IZOBRAŽEVANJA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti 

 
Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje.  
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 

 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) Sklep o potrditvi Sporazuma 
med Mestno občino Koper in Občino Ankaran o delni delitvi skupnega premoženja ter 
delni delitvi ustanoviteljskih pravic in obveznosti v skupnih javnih zavodih na 
področju predšolske vzgoje in osnovnošolskega izobraževanja v predloženem 
besedilu. 
 



Ad 5 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 
VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA DR. ALEŠ BEBLER-

PRIMOŽ  HRVATINI – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti,  
- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Aleš Bebler-Primož  Hrvatini 
– prva obravnava 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (30 prisotnih – 29 za, 0 proti) 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola dr. Aleš Bebler-Primož  Hrvatini. 
 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Aleš Bebler-Primož  Hrvatini v predloženem 
besedilu. 



Ad 6 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA 
VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA VRTEC SEMEDELA – PRVA OBRAVNAVA S 

PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti,  
- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Semedela – prva obravnava. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (28 prisotnih – 27 za, 0 proti)  
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Vrtec Semedela. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Vrtec Semedela v predloženem besedilu. 
 



Ad 7 
 

PREDLOG ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA 
GRADNJO KMETIJSKIH OBJEKTOV – PRVA OBRAVNAVA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Zaradi tehničnih težav z glasovalno napravo je predsedujoči sejo prekinil za 5 minut. 
 

X X X 
 
Pred nadaljevanjem seje je bila ponovno preverjena prisotnost. Prisotnih je bilo 29 članov 
Občinskega sveta. 
 
Zaradi tehničnih težav z glasovalno napravo je predsedujoči odločil, da bo ugotavljanje 
navzočnosti in glasovanje potekalo z vzdigovanjem rok in kartončki. 
 
V razpravi so sodelovali: Tomaž Slavec, Olga Franca in Bojan Tavčar, člani Občinskega 
sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 23 za, 2 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 

gradnjo kmetijskih objektov – prva obravnava. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 

 
Ad 8 

 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O LOKACIJSKEM 

NAČRTU »MARINA IN KOMUNALNI PRIVEZI« V KOPRU – PRVA OBRAVNAVA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji 



POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljala je Mojca Hilj Trivič, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o lokacijskem 

načrtu »Marina in komunalni privezi« v Kopru – prva obravnava.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 

 
Ad 9 

 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH  IN DOPOLNITVAH ODLOKA O ZAZIDALNEM 

NAČRTU »NAD DOLINSKO CESTO« – PRVA OBRAVNAVA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah  in dopolnitvah odloka o zazidalnem 

načrtu »Nad Dolinsko cesto« – prva obravnava. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 



Ad 10 
 

PREDLOG ODLOKA O OBČINSKEM  PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU 
»TRGOVSKO POSLOVNA CONA PRI BADAŠEVICI OB ŠMARSKI CESTI« - PRVA 

OBRAVNAVA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljala je Mojca Hilj Trivič, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 23 za, 6 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o občinskem  podrobnem prostorskem načrtu 

»Trgovsko poslovna cona pri Badaševici ob Šmarski cesti« - prva obravnava. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 

 
Ad 11 

 
PREDLOG TRAJNOSTNE URBANE STRATEGIJE MESTA KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo,  
- Odboru za finance in gospodarstvo,  
- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca, Polka Bošković in Bojan Tavčar ter Georgi Bangiev, 
vodja Urada za okolje in prostor. 
 



Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 23 za, 1 proti) Sklep o sprejetju trajnostne 
urbane strategije mesta Koper v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 12 
 

PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI NAČRTA RAZVOJNIH PROGRAMOV MESTNE 
OBČINE KOPER ZA OBDOBJE 2016-2019 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za krajevno samoupravo in 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR RAKAR iz Urada za splošne zadeve 
 

Razpravljal je Bojan Tavčar, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) Sklep o spremembi načrta 
razvojnih programov Mestne občine Koper za obdobje 2016-2019 v predloženem 
besedilu. 

 
Ad 13 

 
PREDLOG LETNEGA POROČILA O IZVEDENIH UKREPIH IN NJIHOVIH UČINKIH IZ 

AKCIJSKEGA NAČRTA LOKALNEGA ENERGETSKEGA KONCEPTA MESTNE OBČINE 
KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo,  
- Odboru za finance in gospodarstvo,  
- Odboru za družbene dejavnosti in  
- Odboru za gospodarske javne službe  

 
 

POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) Letno poročilo o izvedenih 
ukrepih in njihovih učinkih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta 
Mestne občine Koper v predloženem besedilu. 



Ad 14 
 

PREDLOG SKLEPA O NEPLAČILU KOMUNALNEGA PRISPEVKA  ZA ŠPORTNO, 
KULTURNO, TURISTIČNO DRUŠTVO FINED IZ PREGARE 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor in 
- Odboru za finance in gospodarstvo.  

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) Sklep o neplačilu 
komunalnega prispevka  za Športno, kulturno, turistično društvo FINED iz Pregare v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 15 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo  so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MELITA OSVALDIČ, vodja Urada za nepremičnine.  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 23 za, 0 proti) Sklep o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 16 

 
PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

LOKALNEGA POMENA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MELITA OSVALDIČ, vodja Urada za nepremičnine.  

 



Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 24 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 17 

 
PREDLOG ZA DOLOČITEV VIŠINE DENARNEGA DELA PRIZNANJA MESTNE OBČINE 

KOPER – »PRIZNANJE 15. MAJ« ZA LETO 2016 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan in predsedujoči 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) Sklep o določitvi višine 
denarnega dela priznanja Mestne občine Koper – »Priznanje 15. maj« za leto 2016 v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 18 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANOV  NADZORNEGA SVETA JAVNEGA 
PODJETJA – AZIENDA PUBBLICA KOMUNALA KOPER, D.O.O.-S.R.L. 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljali so: Ingrid Kocjančič, vodja Kluba članov SMC, Maja Tašner Vatovec, vodja 
Kluba članov ZL, Tomaž Slavec, Aleš Bržan, Olga Franca, Maja Tašner Vatovec, Jani Bačič 
in Polka Bošković, člani Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 15 za, 11 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Za člane Nadzornega sveta Javnega podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper, d.o.o.-
s.r.l – predstavnike ustanoviteljice se za mandat štirih let imenujejo: 
 

- Jani Bačić, Pristaniška ul. 43b, Koper 
- Dejan Škerlič,  Abitanti 1, Gračišče  in 
- Goran Malenič, Grinjan 5, Koper. 

 
 



Ad 19 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
 
Prejeli so: 
 

- predlog za imenovanje člana Sveta  javnega zavoda Glasbena šola Koper in 
 

- predlog za spremembo sestave Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Istrskega odreda Gračišče 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR HRVATIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 

 
Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta. 
 
I. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Za člana Sveta javnega zavoda Glasbena šola Koper – predstavnika Mestne občine Koper 
se imenuje: 
 

- Bojan Babič, Montinjan 9, Marezige. 
 
 
II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 

1. 
Miran Radin iz Gračišča, Topolovec 17a, se razreši funkcije člana Sveta Javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Istrskega odreda Gračišče – predstavnika 
ustanoviteljice, ker je podal odstopno izjavo. 

2. 
Za članico Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Istrskega odreda 
Gračišče – predstavnico ustanoviteljice, se za preostali del mandata imenuje Nataša Radin, 
Topolovec 17/a, Gračišče. 
 
 

Ad 20 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 



NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
ALEŠ BRŽAN, član Občinskega sveta: 
 
Dajem pobudo, da se pozove Komunalo Koper oziroma Marjetico Koper, da Občinskemu 
svetu MOK predloži v potrditev načrt dolgoročnega razvoja podjetja, skladno z odlokom o 
ustanovitvi tega javnega podjetja.  
 
In imam še vprašanje: v kakšni fazi je priprava OPN-ja oziroma in OPPN-ja MOK, oziroma 
kdaj lahko pričakujemo to gradivo v obravnavo in v potrditev na Občinskem svetu.  
 
MARIN MARASOVIČ, član Občinskega sveta: 
 
Jaz imam vprašanje morda za Nadzorni odbor občine, in sicer v zvezi s posegi, ki so se leta 
2013 izvajali na objektu Športne dvorane Bonifika. Zanima me, ali so za posege na skupnih 
delih bila pridobljena vsa ustrezna soglasja solastnikov in kdo je kril stroške teh posegov?  
 
MAJA TAŠNER VATOVEC, članica Občinskega sveta: 
 
Javne sanitarije na koprski tržnici so zaprte že več kot tri mesece, zaradi nujnih vzdrževalnih 
del, ki sploh ne potekajo, saj se zbirajo ponudbe, kar je popoln nesmisel. Gre za večkrat 
najbolje ocenjene sanitarije v Sloveniji, ki so bile popolnoma prenovljene pred petimi leti. 
Poleg tega, in tu verjetno tiči glavni problem, so na te sanitarije vezani tudi nekatere gostinski 
lokali na tem območju. Zato me zanima, kaj je vzrok za zaprtje? Kaj je predmet vzdrževanja? 
Zakaj traja to že tako dolgo? In kdaj bo predvideno končanje?  
 
TOMAŽ SLAVEC, član Občinskega sveta: 
 
Jaz imam eno pobudo, in sicer da se uvede avtobusna krožna povezava med Šalaro, 
Vanganelom in Koprom. Mestni avtobus  - linija Koper že vozi v Šalaro in nadaljuje v smeri 
Vanganela do krožišča Kampel-Novaki. Tu obrne in gre za nazaj za Koper. Predlagam, da 
se avtobusna linija podaljša vsaj do Vanganela oziroma krožno po tribanski cesti do 
Škocjana. Povezava je nujna za dijake, študente, starejše občane, delavce, ki dnevno tudi 
po večkrat potujejo v Koper. S tem ukrepom bi razbremenili proračun gospodinjstev v vaseh 
Kampel-Brda, Manžan, v Gucih, Vanganelu, Boninih, Tribanu in še bi našteval. Ukrep bi bil 
pozitiven tudi z okoljskega vidika, vezano na onesnaževanje okolice z izpušnimi plini, 
razbremenili pa bi tudi promet v samem mestu.  
 
MILIVOJ ČOTAR, član Občinskega sveta: 
 
Podajam pobudo, da se uredi področje koprske tržnice. Moteče je predvsem namestitev 
prodajalcev in ostalih ponudnikov v prehodu stavbe pri stopničkah s strani parkirišča, kjer 
onemogočajo normalen prehod ljudi. Za stavbo je postavljenih že nekaj stojnic. V tem delu v 
glavnem prodajajo sire in suhomesnate izdelke, le-ti pa iz sanitarno higienskih razlogov 
zahtevajo drugačno rokovanje. Predlagam, da se predvidi možnost ureditve tega dela, z 
možnostjo postavitve mogoče tudi nadstreška in predvsem električnih priključkov. Prodajalci 
tako ne bi mogli izdelkov prodajati iz dostavnih vozil, urejen pa bi bil tudi izgled mestne 
tržnice.  
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Zanimajo me podatki o nabavi službenih vozil Mestne občine Koper za leto 2014 in 2015. 
Torej, zanima me, ali so bila nabavljena katera vozila? Kje? Torej: dobavitelj, cena, oprema 
in kdo jih uporablja ter njihov namen.  
 



PISNO: 
 
»Spoštovani, 
 
skladno s Poslovnikom vlagam svetniška vprašanja in prosim za celovite odgovore. 
 

1. NEVARNI ZIDOVI, RUŠENJE STARIH HIŠ, ODPADANJE OMETA FASAD … 
 
Več krajanov me je prosilo za nasvet glede navedene problematike. Dejstvo je, da je takšne 
problematike, posebej na vaseh, veliko. Krajani menijo, da bi morala krajevna skupnost 
evidentirati takšne nevarnosti, fotografirati in vse lastnike pozvati, da ukrepajo v izogib 
potencialnim nevarnostim, ki ogrožajo varnost ljudi, vozil in drugega premoženja. Pa vendar 
ni tako. Na oglasnih deskah KS še nisem zasledila takšnega javnega poziva, obravnave 
zadev na zboru krajanov, ipd. Zaradi navedenega prosim, da pristojne občinske službe 
podajo celovito navodilo javnosti, ki temelji na zakonskih podlagah, da bomo ozaveščali 
krajane o potrebnih ukrepih pri pristojnih službah, ki bi morale že zdavnaj ukrepati. 
 
Predlagam tudi, da MOK nudi brezplačno pravno pomoč najbolj ogroženim in to tudi javno 
objavi v medijih. 
 

2. PROMETNE OVIRE (PANETONI) V KOPRU 
 
Zanima me, kdo konkretno (ime in priimek) in na kakšni podlagi je v MOK ali drugi 
organizaciji izdal nalog, da se »panetoni« pobarvajo v črno in oranžno barvo. Črna barva je 
povsem neprimerna, nevidna in predstavlja nevarnost za pešce, kolesarje in tudi živali. 
 
Koliko je takšnih »panetonov« v MOK, kdaj bo ta napaka odpravljena in koliko bo odprava te 
napake občane stala? 
 

3. NAJNUJNEJŠA UREDITEV DOSTOPNE POTI DO STANOVANJSKIH HIŠ NAD 
NOGOMETNIM IGRIŠČEM V DEKANIH  

 
Nad nogometnim igriščem v Dekanih (desno) je več novih stanovanjskih hiš, dostopna pot 
pa je povsem neurejena – kamenje, luknje, grbine … Takšna pot je nevarna, posebej za 
otroke. Povzroča tudi poškodbe vozil, koles in drugih naprav. Zaradi obilnega deževja je 
trenutno še posebej v slabem stanju. Strošek za najnujnejšo ureditev za MOK ne bi smel 
predstavljati težave, zato predlagam, da si pristojne službe MOK čimprej ogledajo dostopno 
pot in izdajo odredbo, da se to čim prej uredi. 
 

4. PRESELITEV MERILNE NAPRAVE HITROSTI V DEKANIH  
 
Pred dobrim letom je bilo v Dekanih na mojo pobudo postavljenih več hitrostnih ovir. Za prvo 
oviro pred vstopom v vas je postavljena merilna naprava hitrosti s smeškoti, ki sedaj zaradi 
novo postavljene cestne ovire nima nobenega smisla več, hitrost vozil je največ 25 km/h. 
Predlagam, da se jo prestavi na bolj koristno mesto, kjer vozniki drvijo. To je cesta iz smeri 
nogometnega igrišča proti Mercatorju. Za to cesto sem že predlagala postavitev nove cestne 
ovire, vendar MOK tega ni sprejela. 
Prosim, da se uredi premik opozorilne merilne naprave na problematično cesto. 
 

5. INVESTICIJSKA VLAGANJA KOMUNALA KOPER – DEPRESIJSKO ČRPALIŠČE 
SEMEDELA  

 
Glede na dejstvo, da je to črpališče dotrajano (zgrajeno leta 1938) so vprašljive tudi 
premajhne kapacitete črpališča zaradi vdora tujih vod oz. morske vode v depresijsko 
območje Semedelske bonifike. 



Zanima me, kolikšni so bili stroški črpanja v letu 2014 in 2015 ter kakšne ukrepe – izboljšave 
so bile izvedene v letu 2015 in kakšna investicijska vlaganja so predvidena v letu 2016?  
 

6. ŠPORTNI PARKI, IGRIŠČA ZA INVALIDNE OTROKE IN ODRASLE INVALIDE  
 
Zanima me, ali ima MOK na obstoječih igriščih v mestu in na podeželju urejene kotičke ali 
ločena igrišča, prilagojena za invalidne otroke in odrasle invalide? Kakšno strategijo 
zadovoljevanja razvedrilnih in rekreacijskih potreb zasleduje MOK na tem področju? S 
katerimi invalidskimi društvi in organizacijami MOK sodeluje pri tej problematiki, kdaj so bili 
sestanki in kaj je bilo dogovorjeno? 
 

7. CERKVICA SVETEGA JAKOBA NA MARTINČEVEM TRGU V KOPRU 
 
Časnik Delo je 17.3.2016 poročal o neprimerni namestitvi »ekološkega otoka« pred tem 
sakralnim gotskim biserom.  
 
Zanima me, če MOK soglaša s postavitvijo ekološkega otoka pred cerkvico in kakšno vizijo 
ima z upravljanjem s tem objektom? Ga namerava obnoviti in nameniti za turistične oglede? 
Ali obstajajo o potrebnem investicijskem vlaganju elaborati in kakšna je njihova finančna 
vrednost? 
 

8. VZDRŽEVANJE JAVNE RAZSVETLJAVE V MOK  
 
V začetku leta 2014 je Petrol d.d. Ljubljana prevzel prenovo in urejanje javne razsvetljave za 
MOK. Pred tem je vzdrževanje opravljala Komunala Koper. 
 
Zanima me, koliko zaposlenih je pred prevzemom Petrola delalo na vzdrževanju javne 
razsvetljave in koliko jih še dela danes ter ali so zaposleni prešli na novega upravljalca Petrol 
s prevzemom koncesije.« 
 
 
POLKA BOŠKOVIĆ, članica Občinskega sveta: 
 
»Cenjeni kolegi, 
 

1) Zanima me natančen razrez stroškov za 4-dnevni Sejem navtičnega turizma v 
Miamiju, na katerega je tudi letos odšlo kar nekaj predstavnikov MO Koper. 

 
Da je na takem sejmu en predstavnik mesta, kjer se ladja ustavi za nekaj ur, razumem. Da 
so pa tam kar trije, štirje, morda celo več ljudi na občinske stroške, se mi zdi nenavadno. 
Sploh, ker smo iz proračuna npr. lani za udeležbo vsakega izmed njih na sejmu, ki traja 4 
dni, odšteli 5.800 evrov, to je skoraj 1.500 evrov na dan. 
 
Razumem, da prideš na tako prireditev dan pred začetkom, razumem tudi, da odideš dan po 
zaključku. Torej 6 dnevna udeležba na sejmu v Miamiju nas je stala 950 evrov na dan po 
udeležencu! To je skoraj povprečna neto mesečna plača v Kopru, skoraj dvakrat toliko kot v 
enem mesecu zaslužijo prodajalke v številnih koprskih trgovinah, to sta praktično dva 
mesečna prejemka povprečnega slovanskega upokojenca. In ta strošek je nastal v obdobju, 
ko v proračunu ni denarja za marsikaj veliko bolj pomembnega. Potrebe bi lahko naštevala 
kar dolgo. 
 
Da se mi tak strošek zdi absurden, pojasnjujem z naslednjim: 
 
Za poslance velja, da lahko v tujino potujejo v ekonomskem razredu, v poslovnem pa le, če 
potovanje v ekonomskem razredu ni možno. Službeno potovanje v eno državo lahko traja 



največ 5 dni. Zakaj bi lahko bil potovalni standard župana in županovih sodelavcev višji od 
standarda poslancev, ne vem. Zato sklepam, da je delegacija MO Koper na sejem v Miami 
potovala v ekonomskem razredu, saj dvomim, da so bili vsi sedeži v ekonomskem razredu 
izbranega dne razprodani na vseh letih iz Evrope v Miami. 
 
Glede na to, da si poslanci lahko privoščijo hotele z največ 4 zvezdicami, predvidevam, da 
so tudi predstavniki MO Koper prespali v hotelu te kategorije. Dnevnica za potovanje v ZDA 
pa po vladni uredbi iz leta 2012 znaša 48 dolarjev. 
 
Kot primer, koliko porabijo poslanci za primerljivo drage službene poti naj navedem primer 
poslanca Dragutina Mateja iz SDS, ki je v prejšnjem sklicu parlamenta za 7-dnevno 
potovanje v Las Vegas stal davkoplačevalce 2378 evrov (Vir Delo, 29.7.2014). In to je bilo 
najdražje potovanje v prejšnjem sklicu parlamenta. 
 
Preverila sem nekaj podatkov: Povratna letalska vozovnica na relaciji Benetke – Miami v 
marca 2016 stane med 550 in 650 evrov, hotel visoke kategorije v Miamiju okoli 200 evrov 
na noč, torej z vsemi stroški taksijev v ZDA in s stroškom transferja do Benetk in nazaj 
nikakor ne morem naračunati več kot 2100 evrov stroškov na osebo. Zato še enkrat 
sprašujem, zakaj koprski davkoplačevalci za službeno pot v Miami plačujemo skoraj 3x 
toliko?  
 
Postavljam nekaj vprašanj v zvezi s tem: 
 

1. Kdo in kdaj je določil seznam potnikov v Miami in na podlagi katerih kriterijev? Najbrž 
o tem obstaja pisni sklep – prosim za kopijo. 

2. Glede na vrednost naročila me skladno z načelom gospodarnosti, učinkovitosti in 
uspešnosti iz 6. člena Zakona o javnem naročanju zanima, kdo je bi v tem primeru 
odgovorna oseba za oddajo tega naročila, kolikim in katerim potovalnim agencijam je 
bilo posredovano povpraševanje in koliko ponudb za ta posel ste sploh zbrali? 
Prosim tudi za kopijo povpraševanja (email sporočilo), ki ste ga poslali agencijam. 

3. Prosim za natančen razrez stroškov vključno z izpisi službenih plačilnih ali kreditnih 
kartic za vsakega udeleženca sejma v Miamiju, od cene razstavnega prostora, 
letalske vozovnice, hotelov, taksijev, morda najetega avta ali limuzine, morebitnega 
striženja na Miami Beachu ali pogostitve – beri večerje ali runde pijače v kakem 
lokalu, če smo jo v Ameriki plačali koprski davkoplačevalci. 

4. Glede na čas, ki ga ladje prebijejo v Kopru, želim izvedeti, zakaj je na občinske 
stroške letel v.d. direktorja Komunale, saj s privabljanjem ladij družba Komunala res 
nima veliko skupnega. To podjetje v registraciji tudi nima zavedene tovrstne 
dejavnosti. Pristojna oseba za tovrstne projekte na občini je nekdo drug. 

5. Zanima me, ali je gospod Mišič za čas potovanja v Miami vzel v družbi Komunala 
d.o.o. lani in letos dopust, ali mu je bila pri plači obračunana malica in stroški prevoza 
na delo za čas, ko je bil v Miamiju?  

6. Pričakujem kopijo poročil o opravljenih sestankih in dogovorjenih poslih, ki jih je 
opravila koprska delegacija v Miamiju. Prosim za poročilo za vsak dan službenega 
potovanja posebej, kot je to standard v vsakem normalnem podjetju. Doslej svetniki 
nismo dobili nobenega uradnega poročila, tudi morebitnih sklenjenih pisnih 
dogovorov nam še nihče ni pokazal. 

 
Pričakujem dosledne in natančne pisne odgovore skupaj s prilogami na zastavljena 
vprašanja, sicer jih bom pridobila po uradni poti. 

 
Mestna občina Koper in Stanovanjski sklad MO Koper oddajata številne nepremičnine. V 
zvezi s tem me zanima naslednje: 
 



- Ali so najemnine poslovnih prostorov povečini tržne ali subvencionirane (z določenim 
popustom)?  

- Kdo in na podlagi katerih kriterijev se določi cena najema za m²? 
- Ali imajo najemniki v pogodbi z MO Koper možnost oddajati občinske nepremičnine v 

podnajem? Imajo to možnost vsi najemniki ali samo nekateri (morda na določenih 
območjih) in pod kakimi pogoji je možen podnajem? 

- Ali najemna pogodba vključuje tudi sankcije in kakšne so za primer, ko najemnik v 
neskladju s pogodbo odda občinsko nepremičnino v podnajem?  

- Kateri organ nadzira izvajanje najemnih pogodb in kolikokrat na leto to počne? 
- Kdaj in koliko sanacij je bilo v zvezi s kršenjem najemnih pogodb za poslovne 

prostore in občinska stanovanja izrečenih v zadnjih 4 letih?  
 
Odgovore pričakujem do naslednje seje občinskega sveta MO Koper. 
 

2) Sprašujem še: 
 

1. Kdaj bo celovit prostorski razvoj zajel vseh 95 odstotkov površine torej kdaj bomo 
dobili celovit dokument za celotno občino, t.j. občinski prostorski načrt? 

2. Zakaj že do zdaj za celotno Mestno občino Koper ni sprejet Občinski prostorski načrt, 
glede na to, da je bil zakon sprejet pred skoraj desetimi leti, občinski svet pa je sklep 
o pripravi OPN sprejel že leta 2007? 

 
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 

1. V prejšnjem odgovoru ste mi na vprašanje: »Na podlagi pobude obrtnikov in lastnikov 
hal v objektih D, E in F v obrtni coni GORC Sermin sprašujem pristojne službe MOK, 
kdaj predvidevajo zaključek javne infrastrukture okoli teh objektov. Kljub temu, da je 
večina lastnikov v objektih v fazi pridobivanja uporabnih dovoljenj in se bodo v 
kratkem tam preselili s svojo dejavnostjo, oziroma nekateri so se že, ni v celoti 
zaključena vsa infrastruktura. Gre predvsem za zaključno asfaltiranje cest ob 
objektih, ki je pri ostalih objektih A, B, C izvedeno, pri zgoraj navedenih (D, E in F) pa 
še ne. Glede na to, da so lastniki teh objektov imeli nemalo težav z gradnjo in 
finalizacijo objektov in da je občina bila zadolžena za izgradnjo celotne javne 
infrastrukture (tudi finančna sredstva je za ta projekt pridobila iz evropskih skladov), 
predlagam, da v čim krajšem možnem roku zaključi predmetno investicijo«, navedli, 
da bo predmetna problematika urejena v letu 2016.  
 
Zanima me časovni okvir. Kdaj je predvidena ureditev cestišča oz. nedokončane 
javne infrastrukture v coni GORC Sermin? 
 

2. PROBLEMATIKA TOVORNJAKOV  
 
Poleg navedene problematike v prejšnjem vprašanju se lastniki objektov v coni 
GORC Sermin zadnje čase srečujejo še z eno neprijetnostjo in težavo.  
S problematiko parkiranja tujih tovornjakov in tovornjakarjev, ki nimajo nobene veze z 
obrtno cono Sermin. Le ti, predvsem v večernih in nočnih urah parkirajo svoja vozila 
na parkiriščih MOK na naslovu Sermin 71, kakor tudi na privatnih parcelah objekta D 
ter neposredno okoli stavb. Dogaja se že kar nekaj časa, da se zvečer po 21.00 uri 
nabere tudi do 30 tovornjakov neposredno okoli stavb s čimer onemogočajo celo 
dostop do vhodov v lastne prostore lastnikom objektov. Poleg tega povzročajo tudi 
smeti in škodo (uničevanje asfalta, uničevanje robnikov na dovozih tako lastninskih 
parcelah kot na parkiriščih MOK, uničevanje opozorilnih tabel, npr. v coni so že 3 – 4 
table zvite od udarcev tovornjakov pri obračanju oz. zavijanju v objekt, poškodbe 
pokrovov jaškov za vodo, …).  
 



Intenzivnost parkiranja se še posebno v zadnjem obdobju povečuje, ker vozniki 
kamionov nimajo kje v Kopru parkirat in jih o tem obvešča že tabla na avtocesti, da je 
kamionski terminal zaprt. Prišlo je že do tega, da jih celo policija in redarska služba 
usmerja v cono. Večina lastnikov prosi za ureditev razmer in predlaga sledeče 
rešitve:  

- višinska rampa na ključ za vstop v cono D objekta, katera bi bila čez dan 
odprta, lastniki bi imeli ključ in zvečer bi se zapirala, 

- tabla »dovoljeno samo za lastnike stavbe in njihovo dostavo«  
- varnostnik – nočni čuvaj. 

 
Prosim za proučitev problematike s strani pristojnih služb ter za pomoč 
obrtnikom/lastnikom objektov v coni in preprečitvi nastajanja škode tako posameznim 
lastnikom kot tudi na premoženju MOK.  

 
3. Na podlagi 20. člena ODLOKA O OBČINSKIH CESTAH IN JAVNIH POVRŠINAH, ki 

predvideva, da morajo biti kategorizirane občinske ceste vzdrževane tako, da jih 
lahko ob upoštevanju prometnih pravil in vremenskih pogojev za odvijanje prometa, 
varno uporabljajo vsi uporabniki cest, ki so jim namenjene kakšen je program 
vzdrževanja. Ali ima občina oz. koncesionar izdelano strategijo oziroma letni plan 
vzdrževanja, glede na to, da so številne ceste v zaledju Kopra v precej slabem 
stanju? Izpostavila bi vsaj tri, ki so nujno potrebne obnove ali vsaj vzdrževanja v taki 
obliki, da omogočajo varno vožnjo, predvsem v slabših vremenskih razmerah: 

- odsek ceste Rižana – Krnica – Črni Kal 
- odsek ceste Triban – Škocjan – Prade  
- odsek ceste Vanganel – Manžan  

 
Poleg tega odlok v 30. členu predvideva prepovedi ogrožanja varne uporabe 
občinske ceste. Zanima me v kakšni meri je to nadzirano in ali se vodi evidenca 
nadziranja?   

 
4. Kdo je koncesionar za vzdrževanje občinskih cest v MOK? Zanima me trajanje 

pogodbe in vrednost pogodbe ter kaj vključuje?  
 

5. Ali ima občina začrtano strategijo urejanja zelenih površin za območje celotne občine, 
po posameznih krajevnih skupnostih, predvsem urejanja otroških igrišč? V kolikor 
nima, predlagam, da pripravi plan urejanja in opremljanja otroških igrišč in zelenih 
površin za vse krajevne skupnosti v MOK, ker morajo imeti vsi otroci v MOK enake 
pogoje bivanja v okolju, ne glede na oddaljenost od centra in lepo in dobro urejenih 
javnih površin. 

 
6. 12. člen Odloka O UREDITVI POLOŽAJA JAVNEGA PODJETJA – AZIENDA 

PUBBLICA KOMUNALA KOPER, d.o.o.-s.r.l. predvideva, da občinski svet odloča tudi 
o najemanju kreditov in drugih obremenitvah tega podjetja, skladno s predpisi o 
javnih financah. Sprašujem ali je Komunala Koper d.o.o. najela v tem mandatu 
kakšen kredit, o katerem bi občinski svet moral odločati oziroma za katere vrste 
kreditov mora občinski svet dati soglasje in do kakšne vrednosti? 

 
7. STALIŠČE DO PRIVATIZACIJE VODE – ker se zadnje čase ponovno govori o 

pritiskih na ravni Evropske unije o t.i. »privatizaciji vode«, me zanima stališče občine 
do te problematike. Ker se po mnenju MO SDS Koper mora Slovenija in posledično 
občine jasno opredeliti o statusu vode in stališče jasno zapisati v Ustavo RS, da voda 
ohranja ali pa spreminja status, pozivam župana MOK in kolege svetnike MOK, da 
izrazimo jasno stališče PROTI privatizaciji vode in zahtevamo vpis tega stališča tudi v 
Ustavo RS. 
 



8. V zadnjem času s povečano problematiko migracijskih tokov se v naše okolje 
naseljuje tudi nekaj državljanov iz držav, kjer se trenutno odvijajo na žalost vojne in 
nasilje. Konkretno je v koprsko osnovno šolo prišlo nekaj otrok iz ene od ogroženih 
držav in v naslednjih mesecih naj bi se jim pridružilo še nekaj dodatnih otrok. Naj 
poudarim, da proti nastanitvi otrok migrantov/beguncev ne nasprotujemo in 
pričakujemo, da se jim bo zagotovila varnost, ki je doma niso imeli. 
 
Zanima pa me kakšno število teh otrok je predvideno? Ali je poleg otrok predviden 
sprejem tudi odraslih beguncev/migrantov/azilantov v MO Koper? Če da, v kolikšnem 
številu in kje je predvidena njihova namestitev? 

 
 
Seja je bila zaključena ob 19.15 uri. 
 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA        PREDSEDUJOČI 
  OBČINSKI SVET            PODŽUPAN 
      Breda Bajec       Alberto Scheriani 
 


